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Wijze van indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend. (…) 

Artikel 37, tweede lid Reglement van orde van de raad) 

Schriftelijke vragen aan het college 
 
 
Vraagnummer: S - 109     (In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: 6 maart 2011  
 
Aan:  college van B en W, directie gemeente Overbetuwe 
 
Van:  fractie D66 
 
 
 
Onderwerp: ROP Valburg 
 
 
Inleiding:  
Op 2 februari jl. hebben we een memo ontvangen over het railopstappunt (ROP) ter hoogte 

van het CUP/Betuweroute bij Valburg en Reeth. Vervolgens zijn hier vragen over gesteld in 

de raad en daarbuiten. Het ROP Valburg is een gevoelig thema, zeker in het licht van de 

discussie over MTC die in het verleden is gevoerd. Eind 2007 heeft de gemeente 

aangegeven hier geen medewerking aan te verlenen.   

 

Op de raadsvergadering van 22 februari jl. antwoordde het College dat het standpunt met 

betrekking tot een CUP/ROP Valburg sinds 2005 ongewijzigd is, namelijk “Nee, tenzij.”, met 

de toevoeging: “Wij volgen de ontwikkelingen met Argusogen en wachten rustig af.” 

 

De Stadsregio Arnhem-Nijmegen (stuurgroep economische agenda) heeft nu een agenda 

opgesteld richting het Kabinet en diverse departementen. Doel hiervan is het bundelen van 

lobbykracht vanuit de Stadsregio voor projecten in de regio. ROP Valburg wordt genoemd 

als een van de belangrijkste project op het gebied van bereikbaarheid en ligging (naast 

doortrekking A15 en HST Oost). 

 
Vragen: 

1. Bent u op de hoogte van deze economische agenda van de Stadsregio? 

2. Bent u deelgenoot van de lobby vanuit de Stadsregio voor ROP Valburg? 

3. Wat is uw standpunt/reactie op de punten 1 en 2, ook als u niet op de hoogte bent.  

4. Hoe gaat u met de in de aanhef geschetste stand van zaken om? Rustig afwachten, 

deelgenoot worden, proactief promoten of juist afraden etc. 

 

Ondertekening en naam: 
 
Rolf Ratour (D66) 


